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PROTOKÓŁ Nr XXXIII. 33 . 2017 
z obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu–Laskowicach 

w dniu  28  k w i e t n i a  2017 roku 
 
 
                                 W obradach Sesji udział wzięło 21 radnych, według listy obecności stanowiącej 
załącznik do niniejszego protokołu oraz  Burmistrz Bogdan Szczęśniak, Zastępca Burmistrza 
Romuald Piórko, Z- ca Burmistrza Marek Szponar, Skarbnik Gminy Elżbieta Harań-Klimek 
oraz goście zaproszeni na obrady, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Obrady XXXIII Sesji o godzinie 1202 otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda, 
która na wstępie przywitała radnych i gości zaproszonych obecnych na sali obrad. Następnie na 
podstawie listy obecności radnych stwierdziła quorum, co stanowi o prawomocności obrad Sesji 
Rady Miejskiej.  
 
Obsługę prawną obrad XXXIII Sesji prowadził Sławomir Boruch-Gruszecki, Radca Prawny.  
 
 
- wszystkie wystąpienia oddane zostały w pełnym brzmieniu. 
 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – proszę państwa, zanim odczytam porządek  

obrad sesji Rady Miejskiej, będzie taka uroczysta chwila związana z obecnością 
naszego byłego radnego pana Henryka Kłaka, który tam zasiada na miejscu dla 
publiczności, a jednocześnie mistrza pszczelarskiego. I bardzo proszę teraz pana 
Burmistrza Bogdana Szczęśniaka o uhonorowanie pana Henryka Kłaka, a w 
związku z czym zaraz się państwo dowiecie. Proszę uprzejmie. …, czy ja mogę pana 
Henryka prosić tutaj na środek a państwa o powstanie.  

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – panie Henryku, zapraszam…, szanowni państwo, pozwólcie, że  
odczytam: „Szanowny pan Henryk Kłak. W imieniu władz miejskich gratulujemy 
udziału w finale trzeciej edycji ogólnopolskiego konkursu pszczelarz roku. Cieszy 
nas pana sukces i godne reprezentowanie środowiska pszczelarzy z gminy Jelcz-
Laskowice. Proszę przyjąć wyrazy uznania za pańską wieloletnią aktywność w 
organizacjach samorządowych i pszczelarskich oraz pracę na rzecz popularyzacji 
pszczelarstwa w naszym regionie.” Podpisał Burmistrz i Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Jelczu-Laskowicach.   

Pan Henryk Kłak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, panie Burmistrzu, dziękuję za  
wyróżnienie i docenienie mojej pracy na niwie pszczelarskiej. Mój przyjaciel prof. 
dr hab. Artur Stojko specjalista z zakresu apiterapii, leczenia produktami 
pszczelimi, wykładowca na Akademii Medycznej w Katowicach na jednym z 
wykładów powiedział, że w pszczelarstwie najważniejsza jest uczciwość. Ja bym to 
rozszerzył i powiedział tak, że w życiu ważne jest aby człowiek był uczciwy. Przez 
pięćdziesiąt lat swojej przygody z pszczołami starałem się być wierny tradycji 
dawnych bartników, żeby słowo bartnik znaczyło, człowiek uczciwy, człowiek 
najwyższego zaufania społecznego. Wysoka Rado, kilkanaście lat temu, to już 
będzie jak widzę dwadzieścia, ponad dwadzieścia lat temu, przez dwie kadencje 
byłem radnym Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Mam wielką satysfakcję, że 
byłem jednym z tych, którzy budowali samorząd gminny nie mając żadnych 
wzorców. Pracowaliśmy społecznie nie oglądając się na diety. Uważam, że diety 
radnych powinny być regulowane ustawowo na poziomie dwieście, trzysta złotych 
miesięcznie. A wtedy radnych byśmy mieli prawdziwych społeczników. Choć od 
dłuższego czasu nie jestem radnym, bacznie obserwuję życie samorządowe. 
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Powiem wprost, nie podoba mi się to co się robi przez niektórych radnych na 
sesjach Rady Miejskiej. Bycie radnym to honor, to reprezentowanie interesów 
wyborców z okręgu wyborczego. Nie pamiętam, nie przypominam sobie aby radny 
zorganizował spotkanie z mieszkańcami i uzyskał upoważnienie do takich 
zachowań jakie obserwuję się na sesjach. Wysoka Rado, kilka lat temu pan 
Burmistrz Bogdan Szczęśniak na uroczystości 3- go Maja powiedział „Gmina to 
nasza mała ojczyzna”. Starajmy się budować ją z mieszkańcami aby żyło się nam jak 
najlepiej. Panie Burmistrzu w pełni się zgadzam z pana słowami. Budujmy na 
wszystkich płaszczyznach tą naszą małą ojczyznę wraz z radnymi, którzy mają 
decydujący głos na sesjach. A nie negujcie szanowni radni i nie rzucajcie kłód pod 
nogi pana Burmistrza. Dziękuję bardzo.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – bardzo dziękuję. Proszę państwa odczytam w  
tej chwili porządek obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej. Panu Henrykowi Kłakowi 
dziękuję. Jeżeli pan chciałby z nami zostać, to zapraszam. Jeżeli inne obowiązki 
pana wzywają, to rozumiemy.  
Proszę państwa, porządek obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej przedstawia się w 
sposób następujący:   
1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej. 
2. Przyjęcie protokołów z obrad XXXI i XXXII Sesji Rady Miejskiej. 
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 
4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady 

Miejskiej. 
5. Sprawy samorządowe. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-
Laskowice – „MPZP Hirszfelda”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2017 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce oraz 
zatrudniających dziennych opiekunów na terenie Miasta i Gminy Jelcz-
Laskowice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXVIII.217.2016 
z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie ustalania trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego oraz szkół na terenie Gminy Jelcz-Laskowice, prowadzonych 
przez osoby fizyczne i prawne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Jelcz-Laskowice. 
12. Informacja dotycząca stanu przygotowań inwestycji realizowanych w 2017 

roku z uwzględnieniem środków finansowych niezbędnych do ich realizacji.  
13. Informacja dotycząca realizacji programu współpracy Gminy Jelcz-Laskowice z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2016.  
14. Wolne wnioski. 
15. Komunikaty organów Gminy. 
16. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej. 
 
Czy państwo radni, co do porządku obrad mają jakieś uwagi?…, nie widzę. W takim 
razie przechodzimy do zatwierdzenia porządku obrad XXXIII Sesji. Kto z państwa 
radnych jest za przyjęciem tego porządku, proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 21 (jednogłośnie) 
- porządek obrad został zatwierdzony i przedstawia się następująco: 
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1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej. 
2. Przyjęcie protokołów z obrad XXXI i XXXII Sesji Rady Miejskiej. 
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 
4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami 

Rady Miejskiej. 
5. Sprawy samorządowe. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego dla terenu położonego w obrębie 
Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice – „MPZP Hirszfelda”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2017 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce oraz 
zatrudniających dziennych opiekunów na terenie Miasta i Gminy Jelcz-
Laskowice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 
XXVIII.217.2016 z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie ustalania trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych 
form wychowania przedszkolnego oraz szkół na terenie Gminy Jelcz-
Laskowice, prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne oraz trybu i 
zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Jelcz-Laskowice. 
12. Informacja dotycząca stanu przygotowań inwestycji realizowanych w 

2017 roku z uwzględnieniem środków finansowych niezbędnych do ich 
realizacji.  

13. Informacja dotycząca realizacji programu współpracy Gminy Jelcz-
Laskowice z organizacjami pozarządowymi w roku 2016.  

14. Wolne wnioski. 
15. Komunikaty organów Gminy. 
16. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej. 

 
Przechodzimy do punktu trzeciego – informacje i komunikaty…, przepraszam, do 
drugiego - przyjęcie protokołów z obrad XXXI i XXXII Sesji Rady Miejskiej. 

 
Od. pkt 2 – porządku obrad sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – będziemy głosować osobno przyjęcie  

protokołów. Czy państwo radni, co do protokołu z XXXI Sesji mają jakieś uwagi?…, 
nie widzę. W takim razie przechodzimy do zatwierdzenia protokołu z obrad XXXI 
Sesji. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem protokołu, proszę o podniesienie 
ręki,  
 
za – 17 
przeciw - - 
wstrzymało się – 4 
- protokół został przyjęty - . 
 
Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej. Czy co do 
treści tego protokołu państwo radni mają jakieś uwagi?…, nie widzę. W takim razie 
przechodzimy do przyjęcia tego protokołu. Kto z państwa radnych jest za 
przyjęciem protokołu z obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej, proszę o podniesienie 
ręki, 
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za – 17 
przeciw - - 
wstrzymało się – 4 
- protokół został przyjęty - . 
 
Przechodzimy do punktu trzeciego - informacje i komunikaty Przewodniczącej. 

 
Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – uprzejmie informuję, że Wojewódzki Sąd  

Administracyjny doręczył nam odpis zażalenia złożony przez pana Józefa 
Kuśnierka. To zostanie skierowane do pana mecenasa Borucha-Gruszeckiego. Do 
wglądu dla państwa radnych. Odpis zażalenia wniesiony przez stronę skarżącą na 
postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie ze skargi (……) 
(……….) na uchwałę Rady Miejskiej w przedmiocie zmiany uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gmina Jelcz-
Laskowice. To jest pierwszy komunikat. (kserokopia w/w pisma z dnia 06 kwietnia 
2017r., znak: Sygn. Akt II SA/Wr 144/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
Drugi komunikat jest przypominający, myślę w ostatniej już chwili, chociaż było 
kilka takich przypomnień, że do dzisiaj państwo radni mają możliwość złożenia 
oświadczeń majątkowych. Przypominam o tym. I trzeci komunikat dotyczy 
uroczystej sesji Rady Miejskiej 3- go maja o godzinie 1330. Myślę, że wszyscy 
państwo doskonale znają już ten program. Myślę, że wszyscy państwo dostaliście 
zaproszenia. Ja tylko przypominam, że o godzinie 1200 jest uroczysta msza święta w 
kościele pw. Św. Maksymiliana Marii Kolbego i po zakończeniu uroczystej mszy 
przechodzimy takim pochodem, orszakiem do Centrum Sportu i Rekreacji, i tam o 
godzinie 1330 rozpoczniemy uroczystą sesję Rady Miejskiej. Ona jest jakby z 
podwójnej okazji, bo świętujemy, i oczywiście rocznicę Konstytucji 3- go Maja ale 
drugi taki dla nas powód tej sesji, to jest główne obchody jakby trzydziestolecia 
istnienia miasta, trzydziestolecia nadania praw miejskich naszej miejscowości. I ja 
mam tyle komunikatów, dziękuję państwu bardzo. Przechodzimy do punktu 
czwartego - informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy 
sesjami Rady Miejskiej. 

 
Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  oddaję głos panu Burmistrzowi Bogdanowi  

Szczęśniakowi.   
Burmistrz   Bogdan   Szczęśniak  –  pani  Przewodnicząca,  Wysoka  Rado,  szanowni  państwo,  

przedstawię państwu ważniejsze decyzje wydane w formie zarządzeń. I tak:  
1. Przeznaczyłem do zamiany nieruchomości stanowiące własność gminy. Działki 

o łącznej powierzchni 3950m2 położone w obrębie ewidencyjnym Laskowice, za 
nieruchomość będącą własnością Spółdzielni Mieszkaniowej w Jelczu-
Laskowicach o powierzchni 7720m2 w obrębie Laskowice. Warunki i cel 
zamiany zostaną określone w protokole z rokowań, będącym podstawą do 
zawarcia aktu notarialnego umowy zamiany. 

2. Ponadto gmina objęła w spółce ZGM-TBS 87 udziałów o wartości 10.000zł 
każdy na łączną kwotę 870.000zł. Objęte udziały pokryte zostaną wkładem 
pieniężnym w wysokości 870.000zł.  

3. Ponadto przeznaczyliśmy do sprzedaży w ramach przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomość gruntową położoną w obrębie Laskowice. 
Działka o powierzchni 8740m2. 
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4. Również kolejna działka w obrębie Laskowice o powierzchni 2183m2. 
5. I ponadto wyraziłem zgodę na przeznaczenie do sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym na rzecz dotychczasowych najemców trzy mieszkania. Przy 
Al. Wolności, przy ul. Techników oraz przy ul. Piastowskiej.  

Pozostałe decyzje zostały państwu przedstawione w formie projektów uchwał. 
Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda –dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Romuald Piórko,  
proszę. 

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, w okresie między  
sesjami Burmistrz wydał:  
 2 decyzje zatwierdzające projekty podziału nieruchomości, 
 17 zaświadczeń o przeznaczeniu działki w planie miejscowym lub w Studium, 
 oraz 17  wypisów i wyrysów z planów miejscowych, 
 a także 48 decyzji o warunkach zabudowy, 
 i 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji celu publicznego. 
Chcę państwa poinformować, bo informowałem, że był ogłoszony przetarg na 
wyposażenie trzech pracowni cyfrowych w podziale na dwa zadania. Przetarg 
jeszcze nie został rozstrzygnięty, jest na etapie rozstrzygania. Również ogłoszono 
przetarg na komunikację miejską. Otwarcie ofert 16 maja bieżącego roku. Dziękuję. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  dziękuję  bardzo. W związku z informacjami  
Burmistrza i Zastępcy, czy państwo radni mają jakieś pytania?…, nie widzę. 
Dziękuję. Przechodzimy do punktu piątego - sprawy samorządowe. 

 
Od. pkt 5 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  czy  w  tym punkcie ktoś z państwa chciałby  

zabrać głos?…, pani radna Krystyna Dekret, proszę.  
Radna Krystyna Dekret – panie Burmistrzu, szanowna Rado, ja mam takie po prostu pytanie 

i proszę mi…, będę czekać na odpowiedź. Panie Burmistrzu ja wracam do 
weekendowych dyżurów. Proszę mi wytłumaczyć i sprostować, i wyjaśnić dla 
naszego społeczeństwa jak to jest naprawdę. Na weekendowe dyżury nie mamy 
pieniędzy ale oczyszczenie działki pana B za osiemset dwadzieścia tysięcy, które 
powinien nam zwrócić pan B, proszę mi powiedzieć, czy to jest dla niego darowizna 
czy wieczyste użytkowanie, te pieniądze. To są pieniądze z podatków naszych 
mieszkańców. Gdybyśmy te pieniądze przydzielili na weekendowe dyżury, to 
proszę powiedzieć na ile lat by nam to starczyło? My żeśmy już przerabiali różne 
sumy, na pół roku sto pięćdziesiąty tysięcy, na trzy lata trzysta tysięcy, czy sto 
pięćdziesiąt żeśmy się zgadali, żeśmy negocjacje tutaj prowadzili, że możemy 
przeznaczyć. Dlaczego całe społeczeństwo nie ma, nie stać nas leczyć a pan B 
dostaje taką sumę. Przecież to są nasze pieniądze, to są z naszych podatków. Jak 
długo będziemy czekać na ten czek i na ten przelew? Czekam na odpowiedź.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pani radna, bardzo uprzejmie proszę jeżeli ma  
pani jeszcze jakieś pytania w związku z informacjami Burmistrza, chyba się żaden z 
tematów nie pojawił…, a nie, przepraszam, już jesteśmy w innym punkcie, 
przepraszam…, 

Radna Krystyna Dekret – to jest punkt…,  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda –  czy, jeżeli pani ma jeszcze pytania, bo to jest  

taka sytuacja, że pani stoi przy mównicy myślę, że będzie pani wygodniej zadać 
wszystkie pytania i Burmistrz odpowie na nie. …, ma pani jeszcze jakieś pytania?…, 
to proszę uprzejmie. Pytanie pierwsze dotyczyło sprawy związanej z 
oczyszczeniem, powiedzmy działki , to co pani przed chwilką powiedziała. Druga 
sprawa, proszę.  
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Radna Krystyna Dekret – druga sprawa panie Burmistrzu, dotyczy odszkodowania dla (………)  
(……………………), który sąd przydzielił na jego rehabilitację. Proszę mi powiedzieć, 
proszę mi wyjaśnić dlaczego pan, pan to określił, że ta rodzina chciała się dorobić 
na kalectwie dziecka. Tu zostały te słowa powiedziane. Panie Burmistrzu, a 
dlaczego nie padło takie końcowe wyjaśnienie, że w tej samej sprawie na tej samej 
sprawie sąd przyznał, też zwrócił się do kuratorium o przydzielenie tak samo 
pięćdziesięciu tysięcy na szkołę jedynkę, żeby one szły po prostu na edukację 
(………………………………). Panie Burmistrzu, proszę mi powiedzieć jaka duża suma 
idzie za tymi dziećmi, za tym dzieckiem niepełnosprawnym? Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda–dziękuję bardzo. Oddaję głos panu Burmistrzowi.  
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, szanowni państwo,  

wracając do pierwszego pytania, stwierdzenie, że nie mamy pieniędzy na pomoc 
weekendową. Pani radna, proszę zajrzeć do protokołów wcześniejszych i tam 
informowałem wszystkich państwa, że na jednym ze spotkań z panem Starostą 
proponowałem rozwiązanie dofinansowania. To nie chodziło, powtarzam jeszcze 
raz, o pieniądze. Bo środki finansowe gmina by na utrzymanie czy wsparcie 
znalazła. Chodziło o kwestie organizacyjne pani radna. To jest jakby raz. Druga 
sprawa, mówi pani, że czekamy na przelew od pana B. Pan B na pewno nam 
przelewu nie zrobi bez wyroku sądowego, a do sądu został złożony pozew o zwrot 
poniesionych nakładów przez gminę, na oczyszczenie tej działki. I sąd zdecyduje. 
To jest jakby odpowiedź na to pierwsze pani pytanie. Drugie pytanie, ja pani radna 
też przywołuję panią do protokołu. Nigdy nie powiedziałem, czy na sesji nie 
powiedziałem, że rodzina chce dorobić się na, na…, jako rekompensata za 
poniesione straty moralne na tym młodym człowieku. Nie ma żadnego wyroku 
sądowego, który gminie by nakazywał cokolwiek zapłacić. Było tylko pismo 
pełnomocnika rodziny i w tej chwili udzielona zostanie odpowiedź. Natomiast 
podkreślam, nie było żadnego wyroku sądowego. To jest jedna sprawa a druga 
sprawa, nic nie wiem, żeby kuratorium miało jakieś specjalne środki przekazywać 
na to konkretne dziecko, bo takiej możliwości fizycznie nie ma.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pani radna Dekret po raz drugi  
chce zabrać głos, proszę bardzo.    

Radna Krystyna Dekret – panie Burmistrzu, pan nie dosłyszał. To nie sąd, nie kurator tylko sąd  
wystąpił do kuratorium z wnioskiem o przydzielenie tych pieniędzy. Ja mam taką 
informację z sądu, z wyroku jak ten sąd się skończył. I pan niech nie prostuje tej 
sprawy, że pan nie użył takich słów, bo pan w tym miejscu i tam ta pani, matka tego 
dziecka siedziała, pan zakończył w bezczelny sposób, że po prostu ta rodzina chce 
się dorobić po prostu na dziecku niepełnosprawnym. Druga sprawa, żebym tu już 
nie wracała, to proszę powiedzieć kiedy złożył pan sprawę do sądu o zwrot 
pieniędzy od pana B? Tyle mam do powiedzenia, dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, pani (……….)  
(………….) udała się po protokół. Ja sobie też nie przypominam takiej wypowiedzi 
pana Burmistrza i chyba państwo również sobie nie przypominacie ale z 
protokołem zaraz będzie to sprawdzone. Czy pan Burmistrz chciałby zabrać 
głos?…, proszę uprzejmie.  

Burmistrz   Bogdan   Szczęśniak  –   znaczy,  bym…,  poprosiłbym  pana  mecenasa  Borucha  o  
kwestie naszego roszczenia do pana B. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda–pan mecenas Boruch-Gruszecki, proszę uprzejmie. 
Radca Prawny Sławomir Boruch-Gruszecki – proszę państwa, trzeba by było wyjaśnić  

mianowicie jedną rzecz. Proszę państwa została zanieczyszczony, został 
zanieczyszczony teren gminny. Teren działki gminnej. W związku z tym 
Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska po prostu powiedział, że nałoży na 
gminę kary. Były to kary mające sięgać kwot prawie miliona złotych. Temat ten 
rozpoczął pan Burmistrz Putyra, potem ciągnął pan Burmistrz Szczęśniak i dzięki 
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temu, że myśmy doprowadzili, że gmina doprowadziła rekultywację, rekultywację 
terenu tej działki, bo chodzi o to, że nie tylko trzeba było usunąć same śmieci, same 
zanieczyszczenia ale trzeba było usunąć również zanieczyszczoną, zanieczyszczony 
grunt ziemi i ją zrekultywować. Wartość tego wynosiła, o ile ja sobie przypominam, 
zaraz powiem, zaraz państwu powiem bo mam…, wartość tego, dokładnie wartość 
szkody, która została wyrządzona gminie wynosiła 612.644zł. Co to jest, proszę 
państwa? To są nakłady gminy, które poszły na dokumentację i na nakłady 
związane z rekultywacją tej całej, tego całego terenu. Pan B z tego tytułu, czy 
rodzina, bo tam wchodzą małżonkowie, nie dostał od nas ani złotówki. Więc to nie 
było tak, że gmina zapłaciła państwu B. Natomiast z uwagi na wyrok karny my po 
prostu stoimy na stanowisku, że gminie został wyrządzony delikt polegający na 
tym, że gmina musiała wyłożyć te pieniążki, mówiąc bardzo obrazowo na 
rekultywację tego całego terenu, czyli na sporządzenie najpierw opinii 
środowiskowej potem na zabezpieczenie, potem na wywiezienie, zebranie tej 
warstwy wierzchniej, na wywiezienie. I to wszystko pokryła gmina, i to jest ta 
równowartość kwoty 612.644zł. I teraz proszę państwa o ile ja sobie przypominam 
to pozew był przygotowany w lutym, nie mam tu wbitej daty ale został złożony albo 
w ostatnich dniach lutego, albo na początku marca. Opłaciliśmy opłatę sądową i 
teraz czekamy, żeby sąd nadał bieg w tej sprawie. Czekamy po prostu na 
wyznaczenie terminu rozprawy, na ściągnięcie całej dokumentacji. Myślę, bo tutaj z 
panem Burmistrzem żeśmy rozmawiali, myślę, że sprawa jest dość skomplikowana 
i to nie jest sprawa, która się skończy w ciągu miesiąca czy dwóch. To po prostu 
potrwa. Natomiast pan Burmistrz podjął czynności jeszcze w zeszłym roku 
zmierzające do windykacji tej kwoty, czyli zostało skierowane wezwanie podpisane 
osobiście przez pana Burmistrza Szczęśniaka, wezwanie do zapłaty. I dostaliśmy, 
czy pan Burmistrz dostał po prostu odpowiedź, że ci państwo nie poczuwają się do 
tego. Oni po prostu uważają, że szkoda wyrządzona gminie z tego deliktu to nie jest 
w skutek ich działalności. No my swoje roszczenia opieramy przede wszystkim na 
wyroku skazującym, który został wydany przez sąd karny w Oławie i wojewódz…, 
przepraszam, teraz nazwa się Sąd Okręgowy we Wrocławiu, ponieważ Oni wnosili 
apelację. Jeżeli chodzi powiedzmy o podanie konkretnej daty, kiedy to było złożone, 
no to możemy podać tylko musiałbym po prostu pójść na górę. Jest to koniec lutego 
albo początek marca. Tak to było.       

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy pan Burmistrz chciałby się  
odnieść jeszcze do wypowiedzi?..., proszę.    

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, mam tu fragment protokołu z sesji gdzie była  
właśnie poruszana kwestia tego dziecka, i cytat, który wówczas wyraziłem: „proszę 
państwa, chciałem państwa poinformować o pewnym fakcie, który miał miejsce 
trzy tygodnie temu. Pełnomocnik prawny rodziców złożył tu do gminy na moje 
ręce, wezwanie przedsądowe o rekompensatę finansową w kwocie 50.000zł z 
tytułu, nazwijmy to złych warunków nauczania. Tego nie mam przed sobą. I teraz 
moje pytanie jest, czy chodzi o dobro dziecka, czy o pieniądze? Zostawię bez 
komentarza”. Stąd pani radna, na drugi raz jak pani będzie chciała wkładać w moje 
usta nie moje słowa, to proszę odwołuję panią do protokołu, literalnie. Bo to jest 
bardzo istotne. Proszę tego nie robić.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – bardzo dziękuję. Punkt - sprawy samorządowe.  
Kto jeszcze z państwa radnych chciałby zabrać głos?..., pani radna już dwa razy 
zabierała głos. Czy ktoś jeszcze?..., proszę pani, są sprawy, których się nie wyjaśnia 
na…, w czasie trwania obrad sesji, tylko są sprawy gdzie pani się może umówić do 
Burmistrza, może pani to poruszyć na komisji. Na sesji pani już zabrała w sprawach 
samorządowych dwa razy głos i czy inni radni, czy…, nie inni radni tylko, czy inni 
przewodniczący rad osiedla, czy sołtysi, czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos?..., 
nie widzę. Przechodzimy do punktu szóstego – interpelacje i zapytania.  



 8 

Od. pkt 6 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy w tym punkcie, ktoś z państwa radnych  

chciałby zabrać głos?..., proszę państwa ja mam taką krótką interpelację do pana 
Burmistrza. Mianowicie prawdopodobnie to się dzieje stale, natomiast w czasie 
tych wzmożonych opadów, które mają teraz miejsce ulica Garażowa, tam gdzie 
kiedyś stały takie blaszane garaże, przy końcu Alei Wolności koło przedszkola 
„Magdalenka” jak się skręca w prawo, oglądałam zdjęcia jak ten teren jest zalany, 
jak on wygląda. I nie ma w zasadzie dostępu do garaży, nie można za bardzo 
tamtędy przejść ani przejechać. I wiem, że to nie jest prosta sprawa, bo tam chyba 
jest potrzebny jakiś drenaż i bardzo uprzejmie proszę pana Burmistrza Piórko, 
żeby zorientował się w tym temacie, i chciałabym uzyskać odpowiedź, czy tam jest 
rzeczywiście bardzo poważna sprawa, czy da się to jakoś załatwić pozytywnie na 
rzecz tych mieszkańców? Pan Burmistrz Piórko, proszę.     

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, gdyby nie była  
sprawa poważna, czyli nie ma tam odwodnienia, droga jest o nawierzchni 
szutrowej, nie byłoby wniosku w budżecie gminy. Jest w projekcie budżetu gminy, 
w planie budżetu gminy na 2017 rok sporządzenie projektu ulicy Garażowej i co tu 
zaradzić. No nic. Nie wybudujemy odwodnienia, którego tam nie ma, bez projektu. 
Musimy w tym roku zrobić projekt. Jeżeli w przyszłym roku wejdzie do budżetu, 
będziemy to zadanie realizowali tak jak każdą jedną ulicę. A po takich dużych 
opadach nie tylko na ulicy Garażowej stoi woda. Dziękuję bardzo.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  panie Burmistrzu, chodziło jakby też o taką  
interwencję doraźną. Czy po prostu tą wodę można stamtąd wypompować?   

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, jeżeli będzie…, nie wiem, jest  
administrator osiedla, czy ktoś zainterweniuje, jeżeli się okaże, że jest konieczność 
wypompowania wody, bo tej wody jest rzeczywiście tak dużo, to wypompujemy. 
Jeżeli tam jest pięć, dziesięć centymetrów wody nie wypompujemy, bo się nie da po 
prostu. Trzeba kopać dziurę, żeby spuścić tą wodę i pompować. No nie da się 
proszę państwa, tak to wygląda.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – ja rozumiem względy techniczne, natomiast  
proszę to przyjąć jako moją interpelację i prośbę o sprawdzenie tego tematu. 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze w sprawach punktu szóstego – interpelacje i 
zapytania, czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos?..., pan radny Tadeusz Babski. 

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, panu Burmistrzowi dziękuję za  
udzielenie mi odpowiedzi na złożone na sesji w dniu 31 marca, odpowiedzi 
dotyczącej funkcjonowania Przychodni Rejonowo-Specjalistycznej. Chciałbym 
powiedzieć panie Burmistrzu, że kilka informacji, które otrzymałem dobrze jakby 
się w przyszłości znalazły w sprawozdaniu dotyczącym ochrony zdrowia, o tych 
tematach, o których rozmawialiśmy na ostatniej sesji. Ja chciałbym się jednak 
odnieść do niektórych odpowiedzi, które uzyskałem od pana. A mianowicie, jeżeli 
chodzi o skargę na lekarza, to chciałbym zaznaczyć, że to nie ja informowałem o 
niewłaściwym traktowaniu pacjentów przez panią doktor. Temat ten wypłynął 28 
marca na posiedzeniu wspólnym komisji. Kilku radnych zabierało w tym temacie 
głos i tematu byśmy dzisiaj nie poruszali gdyby nie sposób w jaki odpowiadał pan 
Prezes. A mianowicie gdyby to odpowiedział, że sprawdzi, dziękuję za informację 
radnym, tematu by nie było. Natomiast na posiedzeniu komisji pan Prezes 
stanowczo zaprzeczył wypowiedziom radnych. Podkreślam, nie moich. Ja tej pani 
doktor nie znam więc nie wiem nawet o co dokładnie chodzi. Były tu skargi i to 
należałoby wyjaśnić. Natomiast prawda jest, że no pan Prezes skargi przyjmuje jako 
atak na własną osobę. No szkoda, że tak to odbiera. Cieszę się, że jeżeli chodzi o 
zamontowanie windy to dobrze jakby państwo radni też wiedzieli, że do Urzędu 
Marszałkowskiego województwa dolnośląskiego został złożony wniosek o 
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dofinansowanie ze środków zewnętrznych robót budowlanych dotyczących 
obiektów służących rehabilitacji w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych. 
Ja tu chciałbym…, fajnie, że to się dzieje, natomiast chciałbym tutaj powiedzieć to, 
że obawy dotyczące, obawy pana Prezesa dotyczące mojego rzekomego donosu w 
powyższej sprawie są niedorzeczne. Pytanie do kogo miałbym donieść na to, że 
windę się montuje w innej przychodni. Cieszę się, że zostanie zdjęty baner i, że 
wyda pan Burmistrz zarządzenie dotyczące nie wykorzystywania elewacji do 
reklam innych niż dotyczące przychodni. Dobrą informacją także jest to, że w celu 
jeszcze sprawniejszego działania w tym zakresie, chodzi o gabinet fizjoterapii, w 
przychodni zostanie przeprowadzona inwentaryzacja oraz opis stanu technicznego 
sprzętu do rehabilitacji i przedstawione propozycje modernizacji, w tym zakup 
nowego sprzętu do rehabilitacji. Ja proszę państwa chcę powiedzieć, że nigdy nie 
kwestionowałem poziomu świadczeń w zakresie czy to laboratorium w przychodni 
naszej, czy w zakresie kompleksowej rehabilitacji medycznej przez gabinet 
fizjoterapii. Sam wcześniej wiele razy korzystałem z tych usług i jestem pełen 
podziwu dla pań za zaangażowanie w rehabilitację osób niepełnosprawnych, i że 
muszą pracować na dość wyeksploatowanym sprzęcie. I ostatnia sprawa, no 
właściwie nie tylko jeszcze ostatnich sprawa…, przepraszam nie ostatnia, strona 
internetowa. No panie Burmistrzu, tutaj ta odpowiedź mnie nie satysfakcjonuje 
ponieważ nie do końca zgadzam się, że szata graficzna jest czytelna. Brak 
podstawowej informacji dotyczącej godzin pracy lekarzy specjalistów zgodnie z 
harmonogramem przyjętym przez Narodowy Fundusz Zdrowia. Tego nie ma. 
Chciałbym, żeby przynajmniej w pięćdziesięciu procentach strona Internetowa 
przychodni była zbliżona do strony Internetowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice, i 
o której rozmawialiśmy w materiałach promocyjnych na sesji lutowej. Tam jest taki 
fajny zapis, że skuteczna, nowoczesna i funkcjonalna strona Internetowa to dziś 
podstawowy instrument komunikacji samorządu z mieszkańcami. Piękne zdanie. 
Chciałbym jeszcze tutaj, żeby wybrzmiało, komunikacji pomiędzy pacjentem a 
przychodnią. Na razie to jest w sferze moich marzeń. I chciałbym jeszcze dodać 
kilka słów odnośnie przychodni, jak już jestem tutaj przy mikrofonie. Dziś otwarcie 
mogę powiedzieć panie Burmistrzu, że pan Bolanowski jest słabym menadżerem na 
dzisiejsze czasy. Nie zauważył, że czasy PRL- u już dawno minęły i, że działanie na 
zasadzie czy się stoi, czy się leży pensja się należy, jest bardzo krótkowzroczne. 
Jako osoby publiczne, tu zgromadzeni jesteśmy, skazani na krytykę, ocenianie i nie 
jest w tym nic złego, bo ja to traktuję jako bodziec do lepszej i wydajnej pracy na 
przyszłość. Odrzucanie pomocy radnych przy ewentualnym dofinansowaniu na 
modernizację sprzętu, na przykład rehabilitacyjnego czy usuwanie barier 
architektonicznych w przychodni jest nie do pojęcia. Nie rozumiem tego 
stanowiska pana Prezesa. Tak jak decydowanie o tym, czym radny powinien się 
zajmować. W swoich dotychczasowych wystąpieniach pan Bolanowski skupił się 
głównie na tym, jak dokopać Babskiemu, nazywając go kłamcą, donosicielem czy 
osobą dyskredytującą pracowników spółki. Ale ani razu, podkreślam ani razu nie 
wspomniał, nawet się nie zająknął o pacjentach, o ich potrzebach, oczekiwaniach i 
dobrym samopoczuciu. Typowe działanie skierowane na własne ego, które z całą 
pewnością skierowane jest tylko na dobre samopoczucie pana Prezesa, bo na 
pewno nie pacjentów.  I ostatnie zdanie, tutaj do obecnego pana redaktora Kamila 
Tysy, w dotychczasowych wystąpieniach, bo to dotyczy artykułu, który się ukazał w 
marcu. W dotychczasowych wystąpieniach dotyczących funkcjonowania gminnej 
przychodni odnosiłem się do sposobu zarządzania spółką przez pana 
Bolanowskiego a nie zarządców. Nie wiem kogo pan ma myśli?, zarządców. Czy 
pana  Burmistrza też?, bo ja tylko mówiłem o zarządcy, konkretnie. Nigdy nie 
oceniałem pracy pracowników przychodni. Można to sprawdzić na łamach prasy, w 
moich pismach czy to podczas moich wystąpień publicznych. Do jakości 
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oferowanych przez nich usług medycznych, podkreślam nie składałem żadnych 
zastrzeżeń. I na koniec proszę pana redaktora aby uaktualnił zdjęcie przychodni w 
swoich artykułach, bo to zdjęcie jest sprzed wielu lat, które się ukazuje już drugi raz 
w tym roku. Dziękuję.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ja się chciałam odnieść do tego  
co tutaj z boku mówi pan radny Ireneusz Stachnio, który mnie pyta a państwo tego 
nie słyszycie, czy to są oświa…, czy to jest oświadczenie pana radnego, czy 
interpelacja? Chciałam panu powiedzieć i przypomnieć, że pan radny Babski 
wystąpił z interpelacją pisemną. Otrzymał na nią odpowiedź i tak jak kiedyś pana 
na sesji pytałam, czy jest pan usatysfakcjonowany z odpowiedzi na interpelację, to 
pan też zabierał głos i mówił, że tak lub nie, i to samo się dzieje w tym przypadku. 
Pan radny Babski odniósł się do odpowiedzi na Jego interpelację…, panie radny…, 
panie radny Stachnio, czy pan ma interpelację albo zapytanie swoje?..., będzie pan 
miał. To ja…, ale przecież ja wywołałam pana, żeby podać przykład więc chyba nic 
się nie dzieje złego, żeby pan był jakiś oburzony, tylko pokazuję jaka jest procedura, 
i tylko tyle. …, czy pan chciałby zabrać głos w interpelacjach i zapytaniach?..., proszę 
bardzo, pan radny Stachnio.       

Radny Ireneusz Stachnio – pani Przewodnicząca, to co pan Babski przed chwilą powiedział,  
zgadza się. Wszystko jest w porządku. Jeżeli interpelacja była skierowana do pana 
Prezesa, tak, jeśli do pana Burmistrza, tak, natomiast do pana redaktora już nie. 
Moja uwaga do pani była skierowana w tym momencie kiedy pan Babski, pan radny 
Babski miał uwagi do artykułów i do stwierdzeń pana redaktora. Tylko tyle. 
Natomiast pytanie moje…, pana Burmistrza Szczęśniaka nie ma, pani pozwoli, że 
zadam pytanie jak wróci.       

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  proszę  bardzo.  Czy w punkcie interpelacje 
i zapytania ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?..., pani radna Dekret, proszę. …, jeżeli 
są pytania to w tej chwili może pani je zadać. Poza tym jest zastępca pierwszy i jest 
pan Burmistrz Szponar, także myślę, że się nic nie dzieje, sesję możemy 
kontynuować.    

Radna Krystyna Dekret – panie Burmistrzu, ja miałam konkretne pytanie, bo tutaj naprawdę  
jest potrzebny Burmistrz. Chodzi po prostu o rozszerzenie targowiska. Ja pytałam 
się na komisji, czy to jest prawda i chodzi konkretnie o wycinkę tego lasu. Dostałam 
odpowiedź, że coś tam te krzaki będą wycinane. Oczywiście my nie będziemy tego 
po prostu negocjować, walczyć o to wszystko, tylko panie Burmistrzu tamtej 
kadencji ten targ miał być poszerzony właśnie o ten odcinek do którego teraz 
chcecie sięgnąć. Ale było takie założenie, że tam po prostu od strony kolei w stronę 
właśnie tego lasku wzdłuż torów miały być zakładane ekrany. I chciałam się 
dowiedzieć, czy dalej będą te…, są w planie, i jest w ogóle ujęte to w planie, że te 
ekrany tam będą po prostu zakładane? A Burmistrz właśnie w tym czasie był 
radnym i ten temat bardzo dobrze zna. Druga sprawa, panie Burmistrzu żeśmy 
rozmawiali, to jest temat hotelu gdzie tutaj właśnie pani Teresa tak walczyła, ja się 
wtrąciłam, że…, no to usłyszał odpowiedź, że nam adwokatów nie potrzeba. Czy 
nam są potrzebni adwokaci, no ja nie pracuję jako adwokat tylko jako radna, To są 
po prostu potrzeby mieszkańców i chodzi o te brzydkie zapachy. Taka jest prawda. 
Ja mówiłam i jeździłam, sprawdzałam, proszę bardzo co…, te…, to chodzi po prostu 
o tą spalarnię pana (………….). Chodzi konkretnie o to jakie tam są usługi. A usługi 
jest takie, że utylizacja azbestu, szereg usług jest. W każdym bądź razie, tam jest 
ogromny bałagan, bród. Tam jest wylęgarnia zarazy, chorób, szczurów, 
wszystkiego. Jak to zewnętrznie wygląda, wszyscy widzimy. Tam też było w planie 
ujęte, jeszcze za byłego Burmistrza i Burmistrz Szczęśniak też o tym wie, że tam 
miały być tak samo założone ekrany. Chodzi o samą estetykę. Może tych brzydkich 
zapachów stamtąd nie wyeliminujemy ale trzeba się nad tym wszystkim 
zastanowić. I mieszkańcy tego od nas oczekują. O te brzydkie zapachy oskarżamy 
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RONAL, różne zakłady, tak samo do tych brzydkich zapachów, ta działka, którą 
pana B chciał, prosiłam o głos i chciałam wyjaśnić, co tam było składowane na tej 
działce pana B. Chemikalia, wywóz całej cynkowni, galwanizerni. Tyle chciałam 
powiedzieć. Jeżeli pani Przewodnicząca pozwoli mi wyjaśnić. Był szeroki artykuł w 
gazecie kilka lat temu. Sprawa była bardzo głośna, sprawa była bardzo długa w 
gazecie…, w sądzie. Szkoda, że nie wzięłam…, ja kończę już, szkoda, że nie wzięłam 
tego artykułu, byśmy po prostu wyjaśnili. Powyjaśniajmy te tematy i żyjmy 
spokojnie. Tyle mam dopowiedzenia.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pani radna, ja mam do pani taką prośbę, proszę  
sobie usiąść. Jeżeli pani będzie zabierała głos, tu są na sali osoby, które nie są w 
temacie. Nawet nie wszyscy radni są dokładnie w temacie. Pani mówi o dwóch 
działkach, miesza pani jedną z drugą i naprawdę niektórzy nie wiedzą o czym pani 
mówi. Więc ja bym prosiła, żeby pani uporządkowywała swoje wypowiedzi, bo 
pani zaczęła mówić o działce jednego pana zakończyła pani na działce drugiego 
pana. Pani dwa tematy poruszyła. One były poruszone przez panią na komisji i pani 
na komisji otrzymała odpowiedź od Burmistrza. I pani dzisiaj znowu na sesji 
porusza ten temat. Ja bym prosiła pana Burmistrza Piórko, żeby się odniósł do pani 
wypowiedzi. Proszę bardzo. A panią proszę, może pani usiąść.      

Radna Krystyna Dekret – jeżeli pani pozwoli…, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – ja udzieliłam głosu panu Burmistrzowi  Piórce  

…, pani radna, nie pani prowadzi sesję, tylko ja. Proszę uprzejmie usiąść. …, ja 
prowadzę sesję, bardzo proszę żeby pani usiadała i pan Burmistrz Piórko odniesie 
się do pani dwóch pytań. Proszę uprzejmie. …, ale pani już zakończyła swoją 
wypowiedź. Pani radna…, pani radna, proszę żeby pani usiadła.  
Proszę państwa, ogłaszam dziesięć minut przerwy.     

 
Po przerwie 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, jesteśmy w punkcie sprawy  

samorządowe…, przepraszam, interpelacje i zapytania, punkt szósty. Pani Dekret 
zadała panu Burmistrzowi dwa pytania i oddaję głos panu Burmistrzowi Piórko, 
proszę uprzejmie.   

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, jeżeli chodzi o  
targowisko, to jest działka gminy kupiona jeszcze przez poprzedniego Burmistrza z 
przeznaczeniem na rozbudowę istniejącego targowiska. I to targowisko w tej chwili 
tak jak już mówiłem na komisjach, jest zrobiony program funkcjonalno-użytkowy. 
Nie pamiętam czy już złożony został wniosek, czy będzie złożony wniosek o 
dofinansowanie. Jeżeli dostaniemy dofinansowanie, no to będą pieniądze z 
zewnątrz i targowisko będziemy istniejące przebudowywać a o tą część 
rozbudowywać. Natomiast jeżeli nie dostaniemy pieniędzy to będziemy musieli 
przeznaczyć wszystkie środki z budżetu ale targowisko będzie rozbudowane. O 
wycince lasu jeszcze nikt z żadnymi wnioskami nie występował więc trudno mi się 
do tego odnieść. Czy będzie…, możemy wycinać jeżeli będą kolidowały drzewa z 
inwestycją, to oczywiście gmina składa wniosek do Starosty, uzyskuje pozwolenie i 
tak dalej, i tak dalej ale tylko w granicach swojej działki. Natomiast poza granicą 
działki na pewno gmina w drzewostan ingerowała nie będzie. Kolejny temat 
ekrany. Nie bardzo chce mi się w to wierzyć, że przy targowisku miałyby być 
jakiekolwiek ekrany, i to nawet za poprzednika. Chyba, że się pomylił albo nie miał 
rozeznania. Ekrany się buduje, to są ekrany dźwiękochłonne i buduje się w 
miejscach zamieszkania. Natomiast targowisko, na targowisku nikt nie śpi, nikt nie 
mieszka więc budowanie ekranów dla budowania ekranów to wydaje się 
przynajmniej dziwne. Także na pewno ja o takie ekrany przy rozbudowie 
targowiska wnioskował nie będę. To jest jeden temat, jedno pytanie i odpowiedź. 
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Jeżeli chodzi o pytanie drugie, temat hotelu i przetwórni pana Z, nie B a Z, tam z 
tego co ja wiem, działalność nie jest prowadzona, więc o żadnej utylizacji azbestu 
nic nie wiem. Budowanie dzisiaj ekranów wkoło tego, nie ma najmniejszego sensu, 
bo po pierwsze kto miałby to budować jeżeli inwestora tam już nie ma praktycznie 
i tam się nic nie dzieje. A po drugie, jeżeli śmierdzi, to tak jak powiedziałem, 
wystąpiłem do właściciela z pismem, czekam na odpowiedź. Jeżeli dostanę 
odpowiedź, czy nie dostanę, nie wiem, powiadomię Sanepid i powiadomię 
Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. Natomiast budowanie ekranów, 
nawet przez gminę, no ekrany smrodu nie zatrzymają. Także na pewno tam 
ekranów nie będzie. Dziękuję bardzo.       

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. pani radna Kotowicz, proszę  
uprzejmie.    

Radna Teresa Kotowicz – panowie burmistrzowie, szanowni…, pani radna, bardzo pani dziękuję  
za zaangażowanie i wsparcie mnie, bo ten temat od dłuższego czasu ja próbuję 
rozwiązać. Co jest bardzo trudnym problemem. A teraz zwrócę uwagę, po pierwsze 
proszę państwa, to (…) obecnie od, właściwie od lat jest Osiedle Fabryczne, nie 
hotel. To pierwsze. Po drugie, zakład PHU Z nie produkował nigdy i nie trudnił się 
jakąś utylizacją azbestu. Tam produkowano pelet ze słomy do pieców tam 
wysokokalorycznych. Nie znam się na tym ale mniej więcej mężczyźni to powinni 
zrozumieć. I…, proszę?..., do ciepłowni, o dziękuję. I w każdym bądź razie od paru 
lat, już od paru lat ten zakład nie prowadzi żadnej działalności. Jest zamknięty. Od 
czasu do czasu ktoś tam coś kontroluje ale nikt do tego nie ma wglądu i nie można 
tam spotkać pana (…………….). Tak jak mówiłam na komisji. Nie ma tam żadnych 
pracowników na obecną chwilę. I o ekranach, o których pani mówiła na komisji 
nigdy, przenigdy nie było mowy. Ekrany to jest potężny koszt. A pan (……….) na 
pewno by takiego kosztu nie poniósł. A obecnie z tego co podpowiadały mi pewne 
osoby, to ponoć jest tam likwidator. Trudno jest się do tego jakoś mi odnieść, bo i 
byli pracownicy mają jakieś tam niepewności co do wypłaty. Sprawa była w sądzie. 
Mówię to, bo mówił mi to pracownik, i mówię to nie bojąc się konsekwencji. I 
proszę nie opowiadać, że jest tam produkcja azbestu. Mówiłam o ekranach w 
tamtej kadencji, bo nic takiego nie miało miejsca. I jeszcze raz serdecznie pani 
dziękuję za wsparcie. Być może pani mi pomoże. Ja niedowidzę tak daleko tych pani 
zdjęć. Dziękuję bardzo i bez komentarza.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata Bejda – bardzo dziękuję. Czy ktoś z państwa radnych  
chciałby jeszcze zabrać głos?..., pan radny Ireneusz Stachnio, proszę.    

Radny Ireneusz Stachnio – ponieważ pan Burmistrz wrócił na salę obrad, chciałem zadać panu  
Burmistrzowi Szczęśniakowi pytanie. W poprzednim…, w ubiegłym tygodniu 
zmieniła się, zmieniło się finansowanie ochotniczych straży pożarnych. W tej chwili 
będzie (…), ustawa, że MSWiA będzie finansować przynajmniej część kosztów 
związanych z funkcjonowaniem, z zakupem między innymi wozów strażackich dla 
jednostek. I mam pytanie, jaką kwotę pan zamierza przeznaczyć w budżecie na 
przyszły rok bądź w zmianie budżetowej na zakup wozu bojowego dla OSP Jelcz-
Laskowice? Na poprzedniej sesji radny Srokowski, jednocześnie Prezes OSP 
wspomniał o ośmiuset tysiącach. Taka kwota jest mniej więcej…, dobrze mówię, 
osiemset tysięcy, tak, taka kwota padła, na duży wóz, ciężki wóz strażacki. Tak to 
się nazywa. Panie Burmistrzu, czy ma już pan jakąś wizję, jaką kwotę zamierza pan 
z budżetu przeznaczyć na zakup wozu strażackiego dla OSP Jelcz-Laskowice? 
Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Burmistrz Bogdan Szczęśniak,  
proszę.       

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, szanowni państwo, wizji  
nie mam bo jeszcze nie jestem wizjonerem ale mamy dopiero miesiąc kwiecień a w 
zasadzie już maj tego roku. Konstrukcja budżetu będzie odbywała się w czwartym 
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kwartale tego roku, czyli gdzieś za pół roku niespełna. Jakie będą zasady, czy będą 
tego nie wiem, stąd dzisiaj nie będę mówił o kwocie bo to byłoby bezsensowne. 
Natomiast powiem państwu o jednej kwestii też istotnej, bo rozmawiałem w 
ubiegłym tygodniu z Komendantem Powiatowym Policji z Komisarzem 
Urbańczykiem i zmieniła się sytuacja, nie wiem dlaczego, dla mnie to jest alogiczne, 
ale kwestia współfinansowania przez samorządy sprzętu. Generalnie samochodów 
dla policji. Od tego roku już samorządy nie będą mogły wspierać w układzie pół na 
pół. Nie wiem dlaczego?, przecież to dla nas, dla Polaków, dla skarbu państwa to był 
złoty interes. Dzisiaj już nie. Nie wiem czy to wynika z tego, że w samorządach są 
kliki, koterie, dlatego samorządy nie powinny sfinansować zakupów, nie wie. Dla 
mnie to jest co najmniej chore. Dlatego proszę państwa powiem o pewnej sytuacji, z 
pewnym wyprzedzeniem bo będę do państwa wnioskował być może w miesiącu 
maju, czerwcu. Policja chce kupić pojazd nieoznakowany z fotoradarem. I 
oczywiście nie ma współfinansowania. I zrobimy w ten sposób, znaczy już pewne 
działania zostały podjęte, że pan wójt Kownacki przeznaczył środki, kupił 
samochód używany trzyletni, natomiast my, Burmistrz Frischmann i wójt gminy 
Domaniów pan Głogulski złożymy się na zakup tego urządzenia, które będzie 
zamontowane w tym samochodzie. Dla mnie to jest paranoja. No ale co zrobić.         

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – dziękuję bardzo. czy ktoś z państwa radnych  
chciałby jeszcze zabrać głos?..., jeszcze pan Burmistrz, proszę uprzejmie.   

Burmistrz  Bogdan  Szczęśniak  –  no  jak  już  mówimy  o  policji,  to jedna taka informacja dla  
Państwa. Na tym samym spotkaniu dowiedziałem się, że od 01 czerwca patrol 
drogówki będzie na stałe w Jelczu-Laskowicach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan radny Skrzydłowski, proszę bardzo.   
Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Pytanie do Burmistrza  

Szczęśniaka, panie Burmistrzu chodzi o szatnie przy boisku na ulicy 
Świętochowskiego. Kiedy możemy się spodziewać realizacji inwestycji?, ponieważ 
ta sprawa gdzieś tam nam wszystkim ciąży, dość długo to trwa. To jest temat 
jeszcze z poprzedniej kadencji. Drugie pytanie, to będzie pytanie do Burmistrza 
Piórki, chodzi o Skatepark. Panie Burmistrzu Piórko, na ostatniej sesji obiecał pan, 
że przejedzie się pan na miejsce i sprawdzi jak to wszystko wygląda. Chciałem 
zapytać, jak pan ocenił sytuację i czy zostały zrobione jakieś poprawki w tym 
miejscu. I trzecie pytanie. Chodzi o przejście dla pieszych, które prowadzi przez 
ulicę Oławską, chodzi o zejście z chodnika przy ulicy Oławskiej w stronę ulicy 
Belgijskiej. Rozmawialiśmy z panem Burmistrzem Piórko o tym na komisji. A 
szanowni państwo w dniu wczorajszym wracałem o godzinie dwudziestej drugiej z 
pracy, no i prawie na moich oczach został spowodowany wypadek w tym miejscu. 
Niestety to przejście jest w ogóle niedoświetlone, nic nie widać. Prosiłem 
Burmistrza miesiąc temu na komisji, niestety do chwili obecnej żadnej odpowiedzi 
na ten temat nie uzyskaliśmy a świetnie sobie zdajemy sprawę, że wieczorową porą  
bardzo dużo ludzi tamtym przejściem dla pieszych przechodzi z racji tego, że mamy 
tam i Autoliv i Dyka, i Mrówkę, i również Osiedle Fabryczne. Dziękuję bardzo.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Burmistrz Bogdan Szczęśniak,  
proszę.  

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – szanowni państwo, odpowiadam na pytanie pana radnego. Jak  
państwo pamiętacie przetarg na budowę zaplecza technicznego dla Czarnych Jelcz-
Laskowice, został unieważniony z tego względu, że nie było oferentów. Również 
proszę państwa z przedstawicielami ówczesnego zarządu Czarnych, bo tam zaszły 
pewne zmiany, pojechaliśmy do gminy Siechnice. Tam jest cały kompleks sportowy 
i oglądaliśmy obiekty istniejące. Między innymi taki budynek dla piłkarzy, szatnie, 
toalety, kwestie tam jeszcze magazynu i tak dalej. W związku z tym zleciliśmy 
wykonanie nowego projektu mając, że tak powiem pewną wizję, która po 
poprzednikach, przez poprzednika, no była powiedzmy nie konsultowany z 
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zawodnikami. Klubowicze nie wiedzieli jak to ma wyglądać. Teraz już wiedzą. 
Została dokonana pewna koncepcja przygotowania tego budynku. No w rzucie 
poziomym oczywiście z podziałem na te wszystkie pomieszczenia. Zarząd klubu 
naniósł jakby swoje poprawki, uwagi do tego, do tej koncepcji i w dniu dzisiejszym 
projektant odebrał te uwagi i przedstawi już tą koncepcję końcową. Tak jak 
państwo wiecie, w tym roku robimy projekt budowlany czyli już dokumenty 
pozwalające na rozpoczęcie inwestycji i w przyszłym roku w budżecie 
zagwarantujemy na pewno, że będą środki na budowę tego obiektu. Dziękuję.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko, proszę.  
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, odpowiadając na  

drugie pytanie, tak dokonałem wizji. Ocena była negatywna. Wysłałem pismo do 
wykonawcy zobowiązujące do naprawy nawierzchni tak aby nie było zastoin 
wodnych. Bo rzeczywiście wykonawca próbował coś tam zrobić, to jest 
nieskuteczne, i tu się z tym zgadzam. Także zobowiązałem wykonawcę, myślę, że w 
miesiącu maju temat będzie załatwiony. Jeżeli nie, są kary umowne to będziemy 
dochodzić po prostu, należytego wykonania zadania. Trzecie pytanie. To 
skrzyżowanie jest, no pewnie niedoświetlone, znaczy to skrzyżowanie i przejście 
dla pieszych jest niedoświetlone ale tu proszę państwa jest szansa doświetlenia pod 
jednym jedynym warunkiem. Ja cały czas państwu tłumaczę jak wygląda sposób 
oświetleń będących, oświetlenia będącego własnością zakładów energetycznych. 
Będziemy mieli lampy z demontażu, tutaj z budowy ulicy na osiedlu Laskowice. Jest 
tam kilkanaście lamp i one będą po prostu przeniesione, nie fizy…, w sztukach, o 
tak powiem. Sztuki będą przeniesione we wskazane przez nas miejsca. I również 
tam to miejsce wskażemy. Czy wtedy tam się to zmieni na zasadzie nie wiem 
podwójnego, potrójnego oświetlenia na istniejącym słupie, czy ewentualnie 
dołożenia słupa. Z tego możemy skorzystać, bo tak jak państwu mówiłem, nie ma 
gmina możliwości inwestowania bo tam gmina nie ma możliwości zasilania 
energetycznego, bo to jest zasilanie…, linia jest…, oświetlenie jest TAURON-u, my 
tam nie mamy żadnego zasilania. Także tutaj musimy się uzbroić w cierpliwość. Ja 
to cały czas mam na uwadze i to zostanie zrobione. Dziękuję.      

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – bardzo  dziękuję.  Pan  radny  Skrzydłowski,  
proszę.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję bardzo. Odnośnie panie Burmistrzu tego przejścia dla  
pieszych. No nie do końca chodziło mi o taką zwykłą lampę drogową, które w tym 
momencie w tamtym miejscu się znajdują, bo one nie zdają egzaminu. Myślałem coś 
na wzór takich lamp, które na przykład pojawiają się jadąc do Wrocławia do 
centrum, na Sępolnie czy też na Wojnowie, są takim mocnym światłem. Czy nie 
można jakiś negocjacji z TAURON-em poprowadzić w tej sprawie, no bo mówię, no 
takie lampy to niestety nie zdadzą w tym miejscu egzaminu. A drugie jeszcze 
pytanie do Burmistrza Szczęśniaka, dobrze zrozumiałem, czyli w roku 2017 nie ma 
szans na to, że zacznie się inwestycja przy boisku na ulicy Świętochowskiego?    

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, wszystko będzie zależało kiedy otrzymamy  
prawomocne pozwolenie na budowę, jako inwestor. To raz. A dwa, no czy…, bo w 
budżecie tegorocznym mamy tylko środki na projekt budowalny. To jest niewielka 
kwota, tam rzędu chyba trzydziestu tysięcy złotych. Natomiast żeby rozpocząć 
inwestycję i nawet ją etapować, no to robimy powiedzmy, jeżeli już to w tym roku 
stan surowy zamknięty, w przyszłym dokończenie. Ale warunek jest taki, kiedy 
będzie pozwolenie na budowę, to raz i czy znajdziemy pod koniec roku wolne 
środki. Od tego to zależy. Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa radnych  
jeszcze chciałby zabrać głos?..., pan radny Stachnio, proszę.   

Radny Ireneusz Stachnio – panie Burmistrzu, w ubiegłej kadencji Komisja Samorządu i Prawa  
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skierowała do Burmistrza Putyry wniosek aby w takich miejscach kluczowych, 
przejściach dla pieszych, które są często uczęszczane i mogą być kolizyjne, w tych 
miejscach zostały zainstalowane takie punkty świetlne od góry. Ten wniosek w 
połowie tamtej kadencji był złożony. Takie dwie lampy zainstalowano i na tym się 
skończyło. Także myślę, że można powrócić do tego wniosku i te punkty kluczowe, 
te newralgiczne gdzie może dojść do wypadków powinny jednak być oświetlone. 
To taka moja uwaga. Natomiast mam pytanie do Burmistrza Piórki. Panie 
Burmistrzu byliśmy na komisji w tej kadencji z kolei, Samorządu i Prawa oglądając 
ulice na Osiedlu Laskowice. Tutaj nie ma oświetlenia. Pan chce przenosić lampy z 
kolei gdzieś w inne miejsce natomiast Osiedle Laskowice, ulica Witosa jest co druga 
lampa. Byliśmy na komisji, pan Przewodniczący Komisji Samorządu i Prawa według 
ustaleń na komisji, miał skierować do pana wniosek o doświetlenie, o uzupełnienie, 
przepraszam, oświetlenia na ulicy Witosa. Podobna sytuacja jest na ulicy Polnej, 
tam w ogóle nie ma światła albo są słupy nowo wymienione. Energetyka 
wymieniła. Natomiast nie mają oświetlenia żadnego. Część ulicy jest całkowicie 
pozbawiona światła. Panie Burmistrzu może te lampy, które tutaj będą 
demontowane nie rozparcelować po całej gminie tylko zostawić je na Osiedlu 
Laskowice. Bo z tego co pan mówi na komisjach, to oświetlenia nie będzie, prawda? 
Więc jeżeli jest okazja, zostawmy je tu i doświetlmy ulicę Polną, która nie ma 
oświetlenia w ogóle, ulicę Witosa gdzie jest co druga lampa. Byliśmy na komisji, 
widzieliśmy to. Taka jest moja prośba i pytanie, czy pan to zrobi?       

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko, proszę uprzejmie.   
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, ja co sesja albo  

czasem dwa razy, albo trzy razy na sesji powtarzam to samo w koło. Oświetlenie 
uliczne jest, są dwa rodzaje oświetlenia ulicznego. Jedno jest własnością TAURON-u 
i TAURON robi remonty, TAURON robi…, TAURON jest właścicielem i my na tym 
oświetleniu, i to są zarówno, i to jest zarówno oświetlenia gdzie jest napowietrzna 
linia zasilająca i wiszące lampy, jak i…, tak jak przy ulicy Oławskiej kabel ziemny i 
stojące słupy. To jest oświetlenie TAURON-u. I my tu jako gmina nie możemy 
dopłacić TAURON-owi za montaż lamp. Słupów i lamp. Nie możemy, zabrania tego 
prawo, proszę państwa…, spokojnie, proszę mi dać skończyć. I tu nie możemy. I 
teraz dokładając na przykład na przejściach dla pieszych, ja się tu z państwem 
zgadzam, lampy, to tylko za zgodą TAURON-u. Jeżeli TAURON zainwestuje w to, to 
tak. To my zapłacimy za energię, zapłacimy za konserwację. Natomiast my nie 
możemy się umówić z TAUREON-em, że TAURON postawi słup, dodatkową lampę i 
wystawi nam fakturę, bo to jest naruszenie dyscypliny finansów publicznych. To 
jest jeden przypadek gdzie są oświetlenia TAURON-u. I to samo dotyczy osiedla, jak 
mówimy o ulicy Witosa, jest co druga lampa, tych lamp z jungu nie będzie wiele, bo 
już teraz po przebudowie ulic na Osiedlu Laskowice, tutaj Świętochowskiego, 
Tymienieckiego, Łąkowa, to oświetlenie będzie nasze. I ilość tych punktów 
świetlnych energetyki, energetyka też jest zainteresowana, żeby te, ta ilość, która tu 
była, była wykorzystywana, bo my im płacimy za konserwację, za energię 
elektryczną i tak dalej. Więc oni nie są zainteresowani, żeby punkty świetlne przy 
naszej inwestycji zabierać, tylko poprzenosimy. I teraz tak przeniesiemy gdzie będą 
największe potrzeby, proszę państwa. To jest jedna sprawa. Druga sprawa, 
oświetlenie, drugi temat oświetlenia, to jest, które jest własnością gminy i które 
realizuje gmina. I zrobić oświetlenie to trzeba zrobić projekt, trzeba uzyskać 
techniczne warunki przyłączenia z energetyki. Ba, zrobić cały układ zasilania i 
sterowania. I to nie ma znaczenia czy jest jedna lampa, czy tych lamp jest sto. Nie 
ma znaczenia, to jest poważna inwestycja proszę państwa, i tu nie możemy tak 
robić ad hoc, że państwo…, ja się zgadzam, że w niektórych miejscach jest ciemno 
ale nie ma takich możliwości, żebyśmy ad hoc to zrealizowali. Tak to proszę 
państwa wygląda. Także tutaj w miarę możliwości oczywiście będziemy to robić i w 
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tych punktach najbardziej newralgicznych będziemy się ugadywać z zakładem 
energetycznym, żeby te lampy przenieść z jungu, założyć tu. I to na pewno tak to 
zrobimy. Ba, teraz lada moment mamy lampy, które są, będą demontowane przy 
oświetleniu starego chodnika Laskowice-Piekary. Też będą zamontowane na 
osiedlu Laskowice, tutaj na tym, tej wysepce takiej. Już mamy uzgodnione punkty 
więc te lampy zastaną tam przeniesione. Także one są, będą wykorzystywane tam 
gdzie są potrzebne. Dziękuję.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Stachnio zabierał  
już dwa razy głos…, panie radny, bardzo proszę usiąść. Czy ktoś z państwa radnych 
chciałby zabrać głos w punkcie interpelacje i zapytania?..., panie radny, zgodnie ze 
Statutem prowadzę obrady sesji. Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać 
głos?..., nie, nie. Gwarantuje panu replikę i to właśnie po raz drugi pana wypowiedź 
powinna być repliką. Proszę przeczytać. Proszę państwa…, nie, nie może pan zabrać 
głos. Panie radny niech pan się liczy ze słowami, kto łamie Statut, dobrze. Proszę 
państwa, przechodzimy do punktu następnego – podjęcie uchwały w sprawie 
uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla terenu 
położonego w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice…, panie radny Stachnio, czy 
pan ma jakiś problem, że cały czas pan mówi do burmistrzów?..., mi to przeszkadza 
w prowadzeniu sesji. Bardzo pana proszę, żeby pan przestał kontynuować takie 
praktyki…, w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice – „MPZP Hirszfelda”.     

 
Od. pkt 7 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, temat ten, który jest w punkcie  

siódmym mieliśmy wszyscy w materiałach na komisje. Czy ktoś z państwa w tej 
sprawie chciałby się wypowiedzieć, ma pytania?..., czy pan Burmistrz chciałby coś 
dodać do tego?..., ja przepraszam, bo ja nie miałam wcześniej takiej informacji, że 
na sali jest pan architekt, tak? Bardzo nam miło, serdecznie pana witam. Proszę 
państwa, jeżeli są pytania to jesteśmy tutaj w stanie w tej chwili jakby 
podyskutować. Jeżeli nie to za chwilę będziemy podejmować głosowania. Czy ktoś z 
państwa radnych chciałby zabrać głos?..., nie widzę. W takim razie stawiam 
wniosek o nie odczytywanie projektów uchwał od punktu numer siedem do punktu 
numer dziesięć. Kto z państwa radnych jest za wnioskiem o nie odczytywanie 
projektów uchwał, proszę o podniesienie ręki,        
 
za – 19 
przeciw - - 
wstrzymało się – 2 
- wniosek został przyjęty- . 
 
W takim razie proszę państwa, jeżeli nie ma żadnych wątpliwości i pytań, to 
przystępujemy do głosowani – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla terenu położonego w 
obrębie Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice – „MPZP Hirszfelda”.  Kto z państwa 
radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę o podniesienie ręki, 
 
za – 21 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr XXXIII . 250 . 2017 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 28 kwietnia 2017 roku 
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w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
                      dla terenu położonego w obrębie Laskowice, gm. Jelcz-Laskowice 
                      – „MPZP Hirszfelda”. 
 
Przechodzimy do punktu ósmego – podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu…, 
przepraszam, bo pan Burmistrz się zgłasza. Pan Burmistrz Szczęśniak, proszę. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – za wcześnie. 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  za  wcześnie,  dobrze.  Podjęcie  uchwały  w  

sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2017 rok, punkt ósmy.  
 
Od. pkt 8 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda  –  i  w  tym   momencie   oddaję   głos   panu  

Burmistrzowi Szczęśniakowi, proszę.  
Burmistrz   Bogdan   Szczęśniak  –  szanowni  państwo,  prosiłbym  tutaj  w  tym  miejscu  panią  

Skarbnik o informację dotyczącą autopoprawki do projektu budżetu. Dziękuję. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pani Skarbnik, jeszcze sekundkę…, dziękujemy  

panu za obecność. Dziękujemy, do widzenia. Proszę uprzejmie pani Skarbnik. 
Skarbnik  Gminy  Elżbieta  Harań-Klimek –  pani  Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja odczytam  

treść autopoprawki:  
„Autopoprawka do uchwały Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach w sprawie 
zmian budżetu miasta i gminy na 2017 rok.  
W § 2 zwiększyć wydatki budżetowe, 
wykreślić zapis: 
w dziale 758 Różne rozliczenia, 
rozdziale 75818 Rezerwy ogólne i celowe, 
paragrafie 4810 Rezerwy o kwotę 130.000zł, z dopiskiem – dotacja celowa dla 
jednostki kultury.  
 
Wykreślić zapis: 
w dziale 851 Ochrona zdrowia, 
rozdziale 85195 Pozostała działalność, 

paragrafie 6300 Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między 
jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 
inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych o kwotę 6 200zł - „Przebudowa i 
wyposażenie wnętrz przyziemia zabytkowego budynku przy ul. 3 Maja w Oławie 
dla potrzeb utworzenia i prowadzenia Centrum Terapeutyczno – 
Rehabilitacyjnego”. 
 
I wprowadzić zapis: 
w dziale 851 Ochrona zdrowia. 
rozdziale 85195 Pozostała działalność, 
paragrafie 6300 Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między 
jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 
inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych o kwotę 6 120zł - „Przebudowa i 
wyposażenie wnętrz przyziemia zabytkowego budynku przy ul. 3 Maja w Oławie 
dla potrzeb utworzenia i prowadzenia Centrum Terapeutyczno – 
Rehabilitacyjnego”. 
 
W § 3 zmniejszyć wydatki budżetowe: 
po zapisie: 
w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa,  
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rozdziale 70095 Pozostała działalność,  
paragrafie 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 50 020 zł - 
urządzanie i wyposażanie placów zabaw. 
 
Wprowadzić zapis: 
w dziale 758 Różne rozliczenia,  
rozdziale 75818 Rezerwy ogólne i celowe,  
paragrafie 4810 Rezerwy o kwotę 130 000 zł - dotacja celowa dla jednostki kultury. 
 
I oczywiście powiem państwu skąd te zmiany i dlaczego te zmiany. Zmiany tak 
naprawdę nie wpływają na zmianę ogólnych kwot dochodów i wydatków 
budżetowych i są to tylko i wyłącznie takie zmiany, które mają nam uporządkować 
te zaproponowane w uchwale pierwotnej. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. czy ktoś z państwa radnych ma  
pytania odnośnie zmian w budżecie?..., pan radny Skrzydłowski, proszę. 

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję bardzo pani Przewodnicząca. Na wstępie panie  
Burmistrzu Szczęśniak chciałem bardzo podziękować za wpisanie inwestycji, 
zwiększenia wydatków na inwestycję budżetową, a mianowicie - wymiana 
nawierzchni przy boisku PSP nr 2 o kwotę 250.000zł. Ale szanowni państwo, w 
grudniu na sesji budżetowej składałem taki wniosek, dokładnie o taką kwotę. 
Wszyscy radni siedzący tutaj, oprócz pani Krystyny Dekret i pana radnego Pakosza, 
i pana radnego Stachnio byli przeciwko tej inwestycji. Szanowni państwo, po raz 
kolejny to co mówił radny Pakosz na ostatniej sesji, odgrywacie swój teatr tutaj. 
Każdy ma swoją rolę przypisaną. Po trzech miesiącach olśnienie, jestem na sto 
procent przekonany, że dzisiaj nagle wszyscy są za tą inwestycją. A dlaczego?..., bo 
ci czarni i ci źli złożyli wniosek o boisko. A przecież oni jak coś mówią, to mówią źle. 
Po dwóch miesiącach…, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – panie radny…,  
Radny Krzysztof Skrzydłowski - ale mogę skończyć? …, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – ma pan jakieś pytania?..., 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – tak, mam pytania szanowna pani…, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – to proszę…, 
Radny  Krzysztof  Skrzydłowski –  ale  ja  rozmawiam na temat, prawda?..., jest na temat…, ale  

pani nie prowadzi sesji Rady Miejskiej…, 
Przewodnicząca  Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, proszę o spokój. Panie radny  

bardzo prosiłabym, żeby pan się skoncentrował na projekcie uchwały i na 
autopoprawce. Pana komentarze w tej sprawie są zbędne. Proszę uprzejmie.   

Radny Krzysztof Skrzydłowski – szanowna pani Przewodnicząca, właśnie próbuje się  
skoncentrować ale usilnie doprowadzacie do tego, żebym nie mógł tego robić. Tak 
więc proszę pozwolić mi mówić dalej, dziękuję. Szanowni państwo, tak jak już 
powiedziałem o tym teatrze a teraz mam pytania do pana Burmistrza na temat tego 
wydatku inwestycyjnego. Panie Burmistrzu proszę mi powiedzieć, czy…, pytanie do 
Burmistrza Szczęśniaka to będzie, czy na tym boisku będzie wykłada trawa w 
rolkach?, to jest moje pierwsze pytanie. Drugie pytanie, czy od razu mamy 
zabezpieczonego gospodarza tego terenu?, bo jak dobrze wiemy taką profesjonalną 
płytą trzeba już się w odpowiedni sposób zaopiekować od pierwszych dni 
położenia tego. Jeżeli tego nie zrobimy po raz kolejny stanie się to, co stało się w 
latach poprzednich z tym boiskiem, i znajdziemy kozła ofiarnego w postaci 
nauczyciela szkoły numer dwa. A nie chcielibyśmy tego robić więcej, prawda? Tak 
więc drugie pytanie jest takie, czy macie już takiego gospodarza? I trzecie pytanie, 
szanowni państwo i panie Burmistrzu Szczęśniak, czy przewiduje pan konsultacje z 
nauczycielami wuefu ze szkoły numer dwa, z przedstawicielami, zarządem 
Czarnych Jelcz-Laskowice choćby nawet, z ludźmi po prostu kompetentnymi, 
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którzy znają się na boiskach piłkarskich, którzy będą prowadzić w tym miejscu 
zajęcia, którzy mogliby podpowiedzieć pewne kwestie. No i czwarte jeszcze 
pytanie. Panie Burmistrzu, czy przewidywane jest również profesjonalne 
doświetlenie tej murawy w celu przeprowadzania na przykład treningów w porach 
wieczorowych. Bo mamy tam piękną bieżnię, zakładam, że będziemy mieli w końcu 
tam piękną murawę. Zróbmy to choć raz po niemiecku, czyli od początku do końca. 
Stwórzmy tam jeszcze oświetlenie i będziemy mieli naprawdę profesjonalny obiekt 
z którego będą cieszyć się wszyscy mieszkańcy naszej gminy. Myślę, że na sport 
warto stawiać i młodzież będzie miała gdzie się szkolić. Dziękuję bardzo.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szczęśniak, proszę. 
Burmistrz Bogdan Szczęśniak – proszę państwa, kwestia wniosku o którym mówił pan radny  

Skrzydłowski, że wnioskował na sesji budżetowej, żeby tą kwotę zwiększyć. 
Powiem tak proszę państwa, doskonale wiedziałem, że pięćdziesiąt tysięcy jest to 
kwota za mała. Natomiast proszę państwa, przy konstrukcji budżetu w danym 
momencie bilansujemy wpływy i wydatki. I tutaj nie można programować więcej 
wydatków niż wpływów. Natomiast proszę państwa, minęło cztery miesiące, tak?, 
od momentu zatwierdzenia budżetu. I dzisiaj już wiemy, że jest rozstrzygnięty 
przetarg na budowę ulicy Głównej w Miłoszycach. Zakładana była wartość dwa 
miliony czterysta tysięcy jako całości. Budżet państwa 50%, my z powiatem po 
pięćdziesiąt procent. Po przetargu wyszło milion osiemset, czyli już wiemy, że 
gmina Jelcz-Laskowice w budżecie zaoszczędzi na tym swoim udziale w 
cudzysłowie, sto pięćdziesiąt tysięcy złotych, tak? Druga sprawa, jeżeli państwo 
dzisiaj podejmą uchwałę tyczącą dofinansowania do jednego dziecka w 
przedszkolach niepublicznych, to stawka dotacji, która jest dzisiaj, zostanie 
pomniejszona, co w skali roku w budżecie gminy pozwoli nam zaoszczędzić trzysta 
osiemdziesiąt tysięcy złotych. I wtedy jeżeli widzimy, wiemy, że wydatki będą 
mniejsze, to możemy je przerzucić na inwestycje, na dochody. Stąd to się wzięło 
panie radny. Wtedy takiej wiedzy nie miałem. I tak się zawsze konstruuje budżet. 
Sam fakt, że umieściłem tą inwestycję, to znaczy, że chcę ją zrobić. Dzisiaj wiem, że 
są środki na to. Wtedy nie miałem żadnej gwarancji, tak? Druga sprawa, kto będzie 
tym zarządzał? Proszę państwa, wszyscy dyrektorzy szkół mają tak zwany trwały 
zarząd, w trwały zarząd powierzony majątek. Czyli szkoły i tereny pod, którymi one 
się zajmują plus boiska i tak dalej. I to dyrektor będzie odpowiadał za utrzymanie 
tego boiska. Jeżeli będzie potrze…, dyrektor, nie konserwator. Natomiast jeżeli 
będzie taka potrzeba to również znajdą się środki na zakup kosiarki mechanicznej 
samojezdnej, może nie samojezdnej, nie trzeba będzie jej pchać tylko będzie 
operator sobie jechał na tej kosiarce. I to zostawmy, sprawy techniczne to nie jest 
problem na sesję. Natomiast, tu nawet wcześniej rozmawiałem z Zarządem 
Czarnych, że też by chcieli wykorzystać boisko przy PSP nr 2. To już będą ustalenia 
pomiędzy panią Dyrektor a Zarządem Czarnych. Kwestia ustalenia grafiku. 
Natomiast co do doświetlenia, w tej chwili nie planujemy.        

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Przewodniczący Woźniak,  
proszę. …, ja nie widziałam pana podniesionej ręki. Musi pan troszkę wyżej 
podnosić, ale zaraz panu udzielę głosu. 

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca,  
Wysoka Rado, panowie burmistrzowie, szanowni państwo, ja też chciałem kilka 
słów w tej sprawie powiedzieć, ponieważ szanowni państwo ten temat jeśli chodzi 
o to boisko przy PSP nr 2 rozpoczął się jeszcze w 2009 roku. I to było pierwsze 
podejście do tego tematu. I niestety od 2009 roku, dzisiaj mamy 2017 rok minęło 
osiem lat i dopiero mam nadzieję, że jeżeli tak jak pan Burmistrz powiedział, jeżeli 
finanse pozwolą to może jeszcze w tym roku uda się to zrobić. A wiemy, że raczej 
się powinno udać, bo za chwilę będziemy głosować nad tym zadaniem, 
rozszerzeniem, przekazania większej kwoty na to zadanie. Szanowni państwo, 
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natomiast chciałem powiedzieć jedną rzecz, to, że to zadanie się pojawiło w tym 
budżecie, na to wpłynęło wiele osób. Pan Burmistrz między innymi też, i dlatego 
podejrzewam, podjął tą decyzję ze względu na to, że było kilka spotkań w tej 
sprawie. I chciałbym tutaj w imieniu, dokładnie trzech osób osobiście podziękować, 
a mianowicie pani Beacie, w imieniu pani Beaty Ostrowskiej, w imieniu pana 
Edwarda Rawskiego oraz w imieniu pana Krzysztofa Kauckiego, chciałem bardzo 
mocno podziękować panu Burmistrzowi za to, że te środki się znalazły w budżecie 
i, że to boisko będzie robione, i przekazać taką informację od pana Kauckiego, że 
bardzo mocno rodzice i dzieci dziękują za tą inwestycję. Dziękuję.     

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Pan  radny  Skrzydłowski,  
proszę uprzejmie.  

Radny Krzysztof Skrzydłowski – dziękuję pięknie pani Przewodnicząca. Może zacznę od słów  
pana Woźniaka. Szanowny panie radny Woźniak, pan dzisiaj mówi o tym, że ma pan 
nadzieję, że uda się w tym roku wykonać tą inwestycję. Ale w grudniu jeszcze takiej 
nadziei pan nie miał, bo nie chciał pan tego. Głosował pan przeciwko. Drugie 
pytanie, druga sprawa panie radny Woźniak, pan mówi o tym, że dużo osób 
przyczyniło się do tego. Więc tutaj pan Burmistrz już dzisiaj pani radnej Dekret 
mówił o tym, żeby zapoznać się z protokołem. Proszę się zapoznać z protokołem z 
sesji grudniowej. Ja mówiłem o tym, że był to wniosek obywatelski, że ja go tylko 
tutaj przedłożyłem Radzie, więc panie radny Woźniak, ja świetnie o tym pamiętam. 
Pan za to, panie radny Woźniak zapomniał o jednej bardzo ważnej osobie jeżeli 
chodzi o to boisko, o panu Damianie Chartuniewiczu. Bo On był jednym z głównych 
inicjatorów zbiórki podpisów w mieście. Między innymi On poinformował nas o 
takiej zbiórce, zaangażowaliśmy się w to jako radni, pani Dekret, pan Pakosz, Pan 
Stachnio, zbieraliśmy również podpisy pod tą petycją. A przypuszczam, że 
zapomniał pan o tak ważnej osobie z racji tego, że ta osoba startowała z list 
Kazimierza Putyry do Rady Miejskiej i po prostu to jest dla pana ważniejsze…,   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – panie radny…, 
Radny Krzysztof Skrzydłowski – a wracając teraz do wypowiedzi pana Burmistrza. Panie  

Burmistrzu, jeżeli chodzi o taką murawę to absolutnie nie wolno wręcz powierzyć 
tej murawy kosiarce, która znajduje się w piwnicach szkoły, bo z tej murawy nic nie 
będzie. Murawą na Czarnych wcześniej zajmował się Zakład Gospodarki 
Komunalnej i robił to bardzo dobrze. W tym momencie bodajże robi to Zielony 
Ogród, o ile się nie mylę. Jeżeli się mylę, to proszę mnie poprawić. I myślę, że jeżeli 
chodzi o to boisko powinniśmy iść właśnie w tym kierunku ażeby oddać to boisko 
w ręce profesjonalnej firmy, która zadba, bo sytuacja zatacza koło. Historia zatacza 
koło w tym momencie. Czyli po raz kolejny chcecie przekazać to pracownikowi 
szkoły, który absolutnie nie ma odpowiedniego sprzętu do pielęgnacji tego typu 
murawy. Szanowni państwo, to jest profesjonalna murawa. Kosiarką, która stoi w 
piwnicy w szkole to możemy sobie ogród skosić a nie boisko piłkarskie. Więc panie 
Burmistrzu, proszę się zastanowić i naprawdę zadbajmy o to jak już robimy tą 
inwestycję. I jeszcze raz dziękuję, że pan ujął te dwieście pięćdziesiąt tysięcy 
złotych w budżecie, które mam nadzieję, że zaraz przegłosujemy. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Szczęśniak, proszę. 
Burmistrz  Bogdan  Szczęśniak – króciutko.  Proszę państwa, bo na sesji dyskutujemy na temat  

konserwacji boiska, którego jeszcze nie ma. Spokojnie, wybudujmy to boisko a 
potem będziemy rozstrzygać kto to będzie robił i w jaki sposób. Tyle.    

Przewodnicząca   Rady  Miejskiej   Beata   Bejda  –  pan  Burmistrz  Piórko,  potem  pan  radny  
Markowski. 

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, to nie jest tak, że  
jeden radny, drugi radny, grupa radnych, cała Rada coś sobie wymyśli a zrobimy 
tak. Nie. Proszę państwa, są obowiązujące przepisy w tym kraju i my tych 
przepisów, wszyscy musimy się trzymać. Ustawa o gospodarce nieruchomościami 



 21 

mówi, obiekty typu szkoły przekazuje się w trwały zarząd, burmistrz przekazuje w 
trwały zarząd kierownikom jednostek, nieodpłatnie. I trudno proszę państwa, sobie 
wymyśleć, że szkoła tak, ławka nie, drzwi tak, okno nie. Obiekt cały, to jest budynek 
i otoczenie budynku. Natomiast to co powiedział pan Burmistrz, wybudujmy 
boisko, wtedy jest dyrektor szkoły, jeżeli ma czuć się gospodarzem to wcale on nie 
musi zatrudniać swojego konserwatora, ma prawo, ba ma obowiązek zwrócić się do 
Burmistrza o dofinansowanie utrzymania boiska i tak dalej. A my wybudujmy, bo 
powtórzę słowa pana Burmistrza, wybudujmy boisko i dopiero go utrzymujmy. 
Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan radny Markowski, proszę.  
Radny Karol Markowski – dziękuję pani Przewodnicząca. Ja tutaj przysłuchując się wypowiedzi  

pan radnego Skrzydłowskiego odniosłem takie wrażenie, że wszyscy, którzy przy 
projekcie budżetu nie przegłosowali pana poprawki, byli przeciwko tej inwestycji. 
To nie jest tak. W tamtym momencie, Burmistrz to dzisiaj bardzo ładnie wyjaśnił, 
nie było środków żeby podjąć takie a nie inne ruchy na które możemy sobie 
pozwolić dzisiaj. To jest dosyć przejrzysty przekaz. Wówczas nam to Burmistrz 
wytłumaczył, no każdy zrozumiał, myślałem, że to jest oczywiste. Było w projekcie 
budżetu, była pewna kwota więc inwestycja miała być realizowana. Nie można było 
konkretów ustalić, na dzisiaj możemy. I ze swojej strony pragnę powiedzieć 
również to, że ja o tej inwestycji dwukrotnie, w roku 2015, 2016 wspominałem 
składając wnioski budżetowe. Także to nie jest tak, że tutaj kto przy projekcie 
uchwały podniósł rękę a kto nie. Także tutaj padały nazwiska różnych, pan podał 
parę nazwisk, pan Krzysiek podziękował paru nazwiskom, ja również czuję, że też 
brałem udział w tej inwestycji, bo też we wniosku budżetowym taki wniosek 
złożyłem. Więc to jest jakby nas wszystkich tutaj jakby zasługa i tutaj nie licytujmy 
się na nazwiska, kto podał takie nazwisko a kto inne. Dziękuję bardzo.        

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, w punkcie   
zmiany w budżecie, czy ktoś z państwa jeszcze chciałby zabrać głos?..., nie widzę. 
Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały w 
sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2017 rok wraz z autopoprawką 
zgłoszoną na dzisiejszej sesji, proszę o podniesienie ręki,     
 
za – 19 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta – 

 
(w głosowaniu nie brały udziału: radna Barbara Kowalenko i radna Janina Sypek, które chwilowo 
były nieobecne na sali obrad) 
 
 

UCHWAŁA Nr XXXIII . 251 . 2017 
Rady Miejskiej w Jelcz-Laskowicach 
z dnia 28 kwietnia 2017 roku 
 
w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2017 rok, 
 
Proszę państwa, przechodzimy do punktu dziewiątego – podjęcie uchwały w 
sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących żłobki, kluby dziecięce oraz zatrudniających dziennych opiekunów 
na terenie Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice. 

 
Od. pkt 9 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy w tej sprawie, ktoś chciałby zabrać głos?...,  
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pan Burmistrz Marek Szponar, proszę.   
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chciałbym zgłosić  

autopoprawkę. Niestety stał się techniczny chochlik. Zabrakło właściwej odmiany 
Rady Miejskiej i brakuje słowa „się”. Więc autopoprawka po uwzględnieniu tych 
błędów wygląda…, do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwał. 
„Dotychczasową treść § 1 zastępuje: „W uchwale nr X.99.2015 z dnia 26 czerwca 
2015 r. Rady Miejskiej w sprawie: wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce oraz 
zatrudniających dziennych opiekunów na terenie Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice, 
wprowadza się następującą zmianę;  W §2 ust. 1 skreśla się dotychczasowe 
brzmienie  i zastępuje:” Przeczytałem całe, całą zmianę uwzględniając te pomyłki, 
które sygnalizowałem wcześniej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, jesteśmy w punkcie  
dziewiątym i pan Burmistrz wprowadził autopoprawkę. Czy ona jest dla wszystkich 
państwa zrozumiała?, czy ktoś ma pytania?..., nie ma. W takim razie proszę 
państwa, czy ktoś by się chciał w tej sprawie wypowiedzieć?..., tez nie widzę. W 
takim razie przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za podjęciem 
uchwały wraz z autopoprawką zgłoszona przez Burmistrza, proszę o podniesienie 
ręki, 
 
za – 18 
przeciw - - 
wstrzymało się – 1 
- uchwała została podjęta –  
 

(w głosowaniu nie brały udziału: radna Barbara Kowalenko i radna Janina Sypek, które chwilowo 
były nieobecne na sali obrad) 
 

UCHWAŁA Nr XXXIII . 252 . 2017 
Rady Miejskiej w Jelcz-Laskowicach 
z dnia 28 kwietnia 2017 roku 
 
w sprawie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji  
                     celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce oraz  
                     zatrudniających dziennych opiekunów na terenie Miasta i Gminy 
                     Jelcz-Laskowice. 
 
Punkt dziesiąty – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 
XXVIII.217.2016 z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie ustalania trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego oraz szkół na terenie Gminy Jelcz-Laskowice, prowadzonych przez 
osoby fizyczne i prawne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania. 

 
Od. pkt 10 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  czy  w  tym  punkcie…, pan Burmistrz Marek  

Szponar, proszę uprzejmie. 
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – tak pani Przewodnicząca, podobnie jak w poprzedniej  

uchwale, chciałbym zgłosić autopoprawkę. Niestety w tej uchwale została 
przytoczona niepełna nazwa uchwały i tak:  W § 1 po słowach „W uchwale” 
wprowadza się następujący zapis; „Nr XXVIII.217.2016 Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie”. Koniec autopoprawki.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – panie Burmistrzu, bardzo dziękuję za  
zgłoszenie tej poprawki. Jeszcze rozmawialiśmy na komisji, taka była uwaga, że w 
uchwale o numerze który pan przed chwilką przytoczył „Rada Miejska” i jest 
„ustalania trybu”, w sprawie, chyba?..., tak, trzeba by było…, a przepraszam, dobrze. 
Czyli pan Burmistrz już wszystko powiedział, dobrze. Czy ktoś z państwa radnych 
ma pytania w tym zakresie lub chciałby się wypowiedzieć?..., nie widzę. W takim 
razie przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej 
uchwały wraz z autopoprawką wprowadzoną przez Burmistrza, proszę o 
podniesienie ręki,  
 
za – 20 
przeciw - - 
wstrzymało się – 1 
- uchwała została podjęta –  
 
UCHWAŁA Nr XXXIII . 253 . 2017 
Rady Miejskiej w Jelcz-Laskowicach 
z dnia 28 kwietnia 2017 roku 
 
w sprawie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej  
                      nr XXVIII . 217 . 2016  z  dnia  29  grudnia  2016r. w sprawie  
                      ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych  
                      przedszkoli,  innych  form  wychowania  przedszkolnego oraz szkół na  
                       terenie  Gminy  Jelcz - Laskowice,  prowadzonych  przez  osoby fizyczne  
                      i prawne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 
                      i wykorzystania. 
 
Proszę państwa, punkt jedenasty – ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Jelcz-
Laskowice. 

 
Od. pkt 11 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy w sprawie tej oceny, ktoś z państwa  

chciałby zabrać głos?..., nie widzę. Przechodzimy do punktu dwunastego– 
informacja dotycząca stanu przygotowań inwestycji realizowanych w 2017 roku z 
uwzględnieniem środków finansowych niezbędnych do ich realizacji.  

 
Od. pkt 12 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy w tej sprawie ktoś z państwa chciałby  

zabrać głos?..., nie widzę. Przechodzimy do punktu trzynastego – informacja 
dotycząca realizacji programu współpracy Gminy Jelcz-Laskowice z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2016.  

 
Od. pkt 13 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  czy  w  tym punkcie ktoś z państwa chciałby  

zabrać głos?..., nie widzę. Przechodzimy do punktu czternastego – wolne wnioski. 
 
Od. pkt 14 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  czy  w  tym  punkcie ktoś z państwa chciałby  

zabrać głos?..., nie widzę. Punkt piętnasty – komunikaty organów gminy. 
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Od. pkt 15 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  czy  w  tym  punkcie ktoś z państwa chciałby  

zabrać głos?..., pan Przewodniczący Tadeusz Babski, proszę uprzejmie.  
Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chciałbym w imieniu Klubu  

Biegacza „Harcownik” ale głównie przede wszystkim Urzędu Miasta i Gminy 
zaprosić państwa, państwa rodziny, bliskich na święto biegania, które odbędzie się 
01 maja 2017 roku, w poniedziałek. Start i meta do maratonu odbędzie się na nowo 
wybudowanej ulicy Liliowej, a o jedenastej godzinie na boisku Publicznej Szkoły 
Podstawowej nr 2 odbędą się konkurencje dla dzieci. I pierwszą konkurencją już 
oficjalnie jest, będzie bieg dla dzieci niepełnosprawnych. Serdecznie państwa 
zapraszam. Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w punkcie komunikaty  
organów, ktoś z państwa jeszcze chciałby zabrać głos? …, ja mam taki króciutki 
komunikat dla państwa. Jeszcze raz serdecznie zapraszam na uroczystą sesję Rady 
Miejskiej trzeciego maja, trzynasta trzydzieści. Nie tylko państwa radnych, chociaż 
oczywiście, natomiast również państwa, którzy siedzą dzisiaj na miejscach dla 
publiczności. Trzynasta trzydzieści, uroczysta sesja Rady Miejskiej w Centrum 
Sportu i Rekreacji.   

 
Od. pkt 16 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda –  dziękuję  państwu  za  obecność.  Zamykam  

obrady sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Numer sesji trzydzieści trzy. 
Dziękuję bardzo.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda - po wyczerpaniu porządku obrad o godzinie 

1400 zamknęła obrady XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu–Laskowicach. 

 

 

Protokołowała: 

 
     

 


